

Cathy Martin

Director representing employees

Main role: Regional Manager, On-site Services, Energy & Resources segment – East Canada, Sodexo Canada

Nationality: Canadian

First appointed: September 10, 2015

Expiration of current term: at the Annual Shareholders Meeting held to adopt the financial statements for Fiscal 2026

After completing her studies in nutrition in 1998, Cathy Martin began her career in the foodservices industry.

In January 2000, she joined Sodexo as an on-site foodservices manager. Over the past 20 years, she has held various operating and project management positions.

In December 2014, she was named Regional Manager, On-site Services in the Education segment in Quebec, Canada.

In 2017, she became Regional Manager – East Canada for the Energy & Resources segment.

Administratrice représentant les salariés

Nationalité canadienne

Date de première nomination : le 10 septembre 2015

Échéance du mandat : Assemblée Générale statuant sur les comptes de l'exercice 2026

Fonction principale : Directrice Régionale, Activité Services sur Site, secteur Énergie & Ressources – Est du Canada (Sodexo Canada)

Diplômée en nutrition en 1998, Cathy Martin commence sa carrière dans la restauration commerciale.

En janvier 2000, elle rejoint Sodexo comme Directrice de Restauration sur Site. Au cours des 20 dernières années, elle occupe différentes fonctions tant sur le plan opérationnel qu'en gestion de projet.

En décembre 2014, elle est nommée Directrice Régionale dans l'activité Services sur Site pour le secteur de l'éducation au Québec, Canada.

En 2017, elle devient Directrice Régionale – Est du Canada pour le segment Énergie & Ressources.